

# NOTE DE SERVICE

## MEMORANDUM

date:	2022 03 21	
à :	Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM	
to:	All MUHC Glen Central Laboratory Users	
de:	Dre Julie St-Cyr,	Rebecka Lang, B.Sc (Hons)
from:	Chef médicale – Biochimie Medical Chief - Biochemistry	Chef de service, Laboratoire central Glen Laboratory Manager, Glen Central Laboratory
objet :	Changements pour les tests d'allergie (Immunoglobulines IGE spécifiques)	
subject:	Changes for allergy testing (Immunoglobulin IGE specific)	

ENGLISH WILL FOLLOW

Veillez noter qu'à partir du vendredi 1er avril 2022, la recherche des Immunoglobulines IgE spécifiques (allergènes communs) contre les allergènes mentionnés plus bas ne sera plus effectuée au laboratoire central, site Glen. Cette analyse sera transférée au laboratoire clinique du CHUM puisque ce centre est désigné pour effectuer cette procédure suprarégionale.

- IgE pois chiches
- IgE lentilles
- IgE Fléole des prés
- IgE Penicillium glabrum/ IgE Penicillium frequentans
- Candida Albicans
- Setomelanomma rostrate/ Helminthosporium halodes
- Aspergillus niger

Comme les échantillons seront désormais acheminés vers le CHUM et qu'ils nécessitent un étiquette bar-codés distinct des autres échantillons pour fin d'analyse au Glen, des tubes de prélèvements supplémentaires seront nécessaires.

Si vous avez des questions, veuillez communiquer avec le Service à la clientèle des laboratoires cliniques au 514-934-1934, poste 35687.

Please note that as of Friday, April 1<sup>st</sup>, 2022 the following Immunoglobulin IgE Specific tests which were conducted at the Glen Central Laboratory will be transferred to the clinical laboratory of the CHUM for analysis as these are supraregional tests for which their centre is designated.

- Chick Peas IgE
- Lentil IgE
- Timothy Grass IgE
- Penicillium glabrum IgE/ Penicillium frequentans IgE
- Candida Albicans
- Setomelanomma rostrate/ Helminthosporium halodes
- Aspergillus niger

As these tests will now be routed to the CHUM and they will generate a separate barcode label from the other allergens which will continue to be offered at the Glen, separate procurement tubes will be required for each barcode generated.

Should you have any questions, please contact Client Services for Clinical Laboratories at 514-934-1934 ext 35687.